
Łukasz Błażkiewicz 

Radny Miasta i Gminy Pilica 

Pilica, 25.05.2021 r. 

Pani 

Barbara Przybylik 

Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Pilica 

1.) Interpelacja 

W imieniu mieszkańców Biskupic zwracam się z prośbą o wykonanie chodnika bądź utwardzenie 

pobocza przy DW 790 spełniającego wymogi bezpieczeństwa. Istniejące pobocze w kilku punktach 

ma szerokość w granicach 40 - 70 cm. 

Pobocze jest za wąskie, zarośnięte i zaniedbane. Mieszkańcy są zmuszeni do poruszania się drogą, co 

jest bardzo niebezpieczne. Droga nr 790 jest drogą bardzo ruchliwą. 

Bardzo proszę o wsparcie i jest pomoc Urząd Miasta i Gminy w rozwiązaniu tego problemu. 

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby. 


